
                                                                   Zápisnica 

 

zo 7. verejného rokovania Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce, konaného dňa 

29. 9. 2011 

_____________________________________________________________________________    

 

 

Prítomní: Dušan Hajro, Mgr. Stanislav Ďurina, PharmDr. Helena Sedlárová, Gabriela    

                  Macháčová, Jozef Sedlár, Bc. Martina Šišková, Zdenko Majtényi, Peter Flak,           

                  Oto Uhrík – poslanci OZ 

                  MVDr. Jana Martonková – starostka obce 

                  Ing. Gabriel Pozdech -   hlavný kontrolór obce 

                  Ľudmila Büngenerová – prednostka 

                  Ing. Jana Gerhátová – ekonómka obce 

                  Miroslav Meluš – člen komisie OZ 

                  Jozef Jančovič – člen komisie OZ 

                  Margita Jánošová – členka komisie OZ 

                  Gabriela Hricová, Marta Grznáriková- zamestnanci obce 

 

Hostia:     Mgr. Margita Kišacová- riaditeľka ZŠ s MŠ, 

                 Mária Golská – tajomníčka ZŠ s MŠ 

                 Mária Rybanová – zástupkyňa ZŠ s MŠ 

 

 

       1. Otvorenie                       

 

           7. verejné rokovanie OZ otvorila p. starostka MVDr. Jana Martonková. Na rokovaní privítala 

všetkých prítomných. 

Z celkového počtu 9 poslancov OZ sa rokovania zúčastnilo 9. 

Starostka vyhlásila rokovanie za uznášania schopné. 

           Program rokovania obdržali poslanci na pozvánke. Poslanci k nemu nemali pripomienky      

a schválili ho jednohlasne. 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení OZ 

3. Vyhodnotenie plnenia rozpočtu obce za I. polrok 2011, stanovisko hlavného kontrolóra 

4. Správa o hospodárení SENIOR, ZŠ s MŠ, ROZVOJ 

5. Návrh na uskutočnenie inventúr, vymenovanie členov komisií      

6. Organizačné záležitosti 

7. Diskusia 

8. Návrh na uznesenie 

9. Ukončenie 

 

           Starostka obce navrhla za overovateľov zápisnice poslancov:  p. Zdenko Majtényi, 

p. Oto Uhrík. 

           Za členov návrhovej komisie navrhla poslancov: p. Bc. Martina Šišková, 

p. PharmDr. Helena Sedlárová, p. Mgr. Stanislav Ďurina. 

Poslanci navrhnutých overovateľov, členov návrhovej komisie jednohlasne schválili. 

            Za zapisovateľku určila p. Ľudmilu Büngenerovú. 

 

 

 



 

        2. Kontrola plnenia uznesení 

 

            Hlavný kontrolór obce p. Ing. Gabriel Pozdech oboznámil poslancov s plnením uznesení zo 

6. mimoriadneho rokovania OZ.   

Konštatoval, že nebolo prijaté uznesenie, ktoré by ukladalo plnenie úloh. 

Uznesenia, ktoré ku dňu rokovania OZ neboli splnené, Komisia sociálno – ekonomická 

a Inventarizačná  komisia pri OZ uznesenia splnili. 

V tomto bode  hlavný kontrolór poslancov oboznámil s plnením úloh hlavného kontrolóra obce za 

uplynulé obdobie. 

         Materiál je priložený k zápisnici. 

 

 

        3. Vyhodnotenie plnenia rozpočtu obce za I. polrok 2011, stanovisko hlavného kontrolóra 

 

            Ekonómka obce p. Ing.Jana Gerhátová predložila poslancom OZ vyhodnotenie plnenia 

rozpočtu písomne spracované. 

P. Ing. Gabriel Pozdech – hlavný kontrolór oboznámil prítomných so svojim stanoviskom                

k vyhodnoteniu rozpočtu. Materiál je priložený k zápisnici. 

Poslanec p. Mgr. Stanislav Ďurina mal dotaz na platenie úverov. Jeden z úverov končí v roku 2012, 

či to je úver na rekonštrukciu ZŠ s MŠ? Ekonómka mu odpovedala – áno. 

Vo vyhodnotení rozpočtu bolo uvedené vo výdajoch suma 109 529,68 – na riadenie obce. 

Či položky tu uvedené sú iba vybraté položky? Odpovedala  ekonómka obce p. Ing. Gerhátová, že 

áno,  sú to iba základné položky. 

P. Gabriela Macháčová sa pýtala, či pohľadávky obce vo výške 53 000,00 € sú pohľadávky na dani 

z nehnuteľnosti a čo sú nedaňové príjmy? 

Odpovedala jej ekonómka obce, že áno a najvyššiu časť z nich dlhuje miestne PD. Nedaňovými 

príjmami obce sú príjmy  - poplatky za odvoz a likvidáciu tuhého komunálneho odpadu a poplatky 

za psov. 

P. PharmDr. Helena Sedlárová mala dotaz na starostku obce ohľadne výmeny ekonómky, aký bol 

oficiálny dôvod? 

Starostka obce p. MVDr. Jana Martonková ju informovala, že pracovný pomer s ňou bol rozviazaný 

dohodou.     

 

 

         4. Správa o hospodárení SENIOR, ZŠ s MŠ, ROZVOJ 
 

            Organizácie zriadené obcou predložili správy písomne spracované. 

K vyhodnoteniu ROZVOJ-a mal pripomienku poslanec p. Dušan Hajro a p. Mgr. Stanislav Ďurina, 

prečo ROZVOJ hodnotí iba knižnicu? 

Na to mu odpovedala ekonómka obce p. Ing. Gerhátová, že príspevková organizácia hodnotí iba 

poskytnutú dotáciu  obcou a činnosť knižnice. 

Tak isto odpovedala aj vedúca organizácie p. Büngenerová a ekonómka p. Hricová. 

Rozhodujúcim období na hodnotenie bude 30.  september 2011, kedy organizácia vyhodnotí 

celkovú činnosť. 

Otázku mala aj p.Gabriela Macháčová. Z čoho sú vyplácané mzdové prostriedky pre p. Ľudmilu 

Bungenerovú a p. Gabrielu Hricovú? 

Odpovedala jej p. Büngenerová, že ich mzdy nie sú vyplácané z prostriedkov ROZVOJ-a. 

Tieto funkcie  vykonávajú ako pracovníčky obce, ktoré im boli priradené k ich funkciám. 

 

 

 



        

         5. Návrh na uskutočnenie inventúr, vymenovanie členov komisií 

 

               Starostka obce oboznámila poslancov s návrhom na zloženie inventarizačných komisií - 

ústrednej a čiastkových. 

Termíny na uskutočnenie čiastkových inventarizačných komisií je 30. november 2011 a celkové 

ukončenie inventarizácií ústrednou inventarizačnou komisiou 31. 1. 2012. 

Ďalej ich oboznámila s príkazným listom starostky obce na vykonanie inventarizácií. 

              Poslanci jednohlasne schválili zloženie inventarizačných komisií a termíny na vykonanie 

inventarizácií. 

Návrh na zloženie inventarizačných komisií a príkaz na inventarizácie je priložený k zápisnici. 

 

 

         6. Organizačné záležitosti 
  

             Organizačné záležitosti na prerokovanie predkladala starostka obce p. MVDr. Jana 

Martonková: 

 

1. Odpredaj pozemku vlastníkom bytového domu s. č. 375 v Horných Obdokovciach – par. č. 

17/3 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 224 m2. 

             Komisia sociálno-ekonomická a KOVP, ŽP a stavebná predložili starostke obce návrhy                                     

             z prerokovania žiadosti na odpredaj  a súhlasili s predajom. 

             Starostka odporučila poslancom, aby cena pozemku bola stanovená znaleckým posudkom     

             po dohovore s vlastníkmi bytového domu.   

             Poslanci jednohlasne schválili odpredaj pozemku za cenu navrhnutú znalcom po  dohode 

             s vlastníkmi bytov. 

 

       2.  Žiadosť pána Tomáša Mošaťa o odpredaj pozemku parc. č. 111/2 o výmere 90 m2, na 

            ktorom stojí časť rodinného domu. 

            Komisia sociálno – ekonomická a KOVP, ŽP a stavebná predložili starostke obce návrhy 

            z prerokovania žiadosti na odpredaj pozemku o výmere 90 m2. 

            Starostka odporučila poslancom schváliť zverejnenie zámeru na odpredaj. 

            Poslanci tento návrh jednohlasne schválili. 

 

       3.  Zorganizovanie burzy šatstva.  Od 24. 10. do 28. 10. 2011 obec plánuje uskutočniť burzu   

            šatstva  v spolupráci s Jednotou dôchodcov v Horných Obdokovciach. 

 

        4. Rekonštrukcia verejného osvetlenia. Obci bola predložená ponuka na rekonštrukciu     

            verejného osvetlenia obce. Na túto rekonštrukciu  by musela obec zobrať úver vo výške 46    

            tis.  €  na dobu 10 rokov.    

            Zatiaľ s rekonštrukciou nerátame z dôvodu, že rekonštrukcia bola uskutočnená v roku 2005. 

 

        5. Informácia starostky obce o podaní  žiadosti na vedenie VEOLIA  Nitra  o úpravu    

            autobusových spojov  č. 19 z Nitry s odchodom o 14.40 z Nitry – predĺženie až do H. 

            Obdokoviec a spoj č. 34 aby odchádzal z H. Obdokoviec. 

 

        6. Projekty Leader – starostka informovala že obec má pripravené  projekty  na úpravu 

            verejných priestranstiev a je zverejnené verejné obstarávanie. Projekt musíme odovzdať do 

            10. 2011 . Realizácia projektu sa plánuje na II. polrok 2012. Podobne aj projekt na 

             odpadové hospodárstvo z Envirofondu, kde spolupracujeme s RRA Topoľčany. 

 

 



 

        7. Starostka v tomto bode informovala o zámere Rímskokatolíckej cirkvi na vysporiadanie 

            vlastníctva ku kaplnke na cintoríne v Horných Obdokovciach. Bude jednať s pánom 

            farárom, nakoľko o odpredaj nebola doručená žiadosť aj zámerom obce vysporiadať 

            Mauzoleum. 

 

       8. Informácia starostky o uskutočnených kultúrnych a športových podujatiach. 

            Starostka obce oboznámila prítomných s usporiadanými športovými a kultúrnymi    

            podujatiami od 1. januára až do tohto obdobia. Zoznam akcií je priložený k zápisnici. 

            Ďalej ich oboznámila s pripravovanými podujatiami do konca roka 2011. 

            Poslankyňa p. PharmDr. Helena Sedlárová  mala dotaz na starostku obce. Prečo deti počas 

            prázdnin využívali zasadačku obecného úradu  a prečo by sa mala využívať aj pre športové    

            účely? Zasadačka je predsa miestnosť, ktorá sa na takéto účely nemá využívať. 

            Odpovedala jej pani starostka. Nevie, prečo by sa nemohla využívať aj na takéto účely. 

            Je dobré, keď bol pre deti zriadený prázdninový klub. Je pripravený stolnotenisový stôl, 

            kde si záujemcovia môžu zahrať. Tento stôl sa dá ľahko zložiť a schovať. 

 

            Pripomienku k organizovaniu športových podujatí v KD v Obsolovciach mala aj pani     

            Martina Flaková, ktorá sa v  minulosti starala o prevádzku a čistotu KD v Obsolovciach. 

            Tento KD bol zničený a tiež jeho inventár – stoličky. 

            Pani starostka MVDr. Jana Martonková jej odpovedala, že v časti Obsolovce nemajú iné       

            možnosti pre šport, prečo by nemohli využívať KD? 

 

        9. Návrh na odmeňovanie volených funkcionárov, poslancov a členov komisií OZ. 

                   Starostka obce informovala poslancov, že návrh bol vypracovaný podľa    

             predchádzajúceho poriadku odmeňovania, bol prepracovaný podľa aktuálnych   

             legislatívnych zmien. 

                    K návrhu poriadku odmeňovania bolo viacero pripomienok zo strany poslancov, 

             členov komisií aj ostatných prítomných na rokovaní OZ. 

             Návrh poriadku bude zverejnený a môže byť pripomienkovaný. Návrh bude aj                         

             s aj pripomienkami  predložený ďalšiemu riadnemu verejnému rokovaniu OZ.    

 

     10 . Návrh Komisie sociálno-ekonomickej z rokovania  dňa 22. 9. 2011 bolo poslancom OZ 

           odporučené zrušiť uznesenie OZ Horné Obdokovce č. 15/2005 C bod 6 – Aby zakúpený   

           drobný hmotný  majetok pre obec do 10 tis. Sk sa neevidoval v dlhodobom hmotnom     

            majetku, ale iba v operatívno-technickej evidencii. 

            Zrušenie uznesenia schválili všetci poslanci. 

            Ďalej komisia odporučila vypracovanie nového VZN o evidencii majetku obce v spolupráci    

            s ekonomickým úsekom OcÚ. 

                 

      11. KOVP, ŽP a stavebníctvo odporučila starostke obce, aby bola urobená výmena dopravných 

            značiek na miestnych komunikáciách z dôvodu, že sú poškodené, ďalej uzáveru cesty  počas    

            futbalových zápasov na ihrisku OTJ od bytoviek po križovatku, doriešiť parkovanie vozidiel    

            z dôvodu zničenia chodníka pri areáli a  osadenie zábrany a dopravnej značky na 

            družstevnú ulicu vedľa administratívnej budovy PD.     

           

         

      

             

 

        

 



 

 

 

        7. Diskusia 
             

            V diskusii vystúpili: 

 

            P. Zdenko Majtényi – zástupca starostky -  rozhodol sa vzdať funkcie zástupcu starostky a 

sobášiaceho.  Požiadavky, ktoré na základe podnetu občanov z Obsoloviec predkladal na riešenie 

starostke obce, doteraz neboli doriešené. 

V Obsolovciach sa nedoriešili protipovodňové zábrany,  pracovníci pre tieto práce urobili málo. 

Doteraz nebolo oplotené ihrisko, vyčistený zaburinený chodník. 

           Na jeho diskusný príspevok odpovedala starostka obce a skonštatovala, že čo bolo 

v možnostiach obce, to bolo pre túto časť obce urobené. Nie je možné zabezpečiť všetko. 

Pripravujeme vydláždenie verejného rigolu na povrchovú vodu. Pre tento účel musíme zakúpiť 

betónové kocky – dlažbu. Toto všetko stojí peniaze. Budeme to robiť, musíme však postupne , 

podľa možností. Vzdanie sa funkcie zástupcu starostky a sobášiaceho berie na vedomie. 

            P. Bc. Martina Šišková – poslankyňa – kedy sa bude robiť rekonštrukcia zdravotného 

strediska, či obec dostala peniaze na tento účel? 

            Obec predložila projekt na rekonštrukciu ihriska, žiaľ nedostali sme nič. Projekty budeme 

opakovať aj v roku 2012. Obec z vlastných prostriedkov vymení dažďové zvody na budove ZS. 

            P. Martina Flaková – občianka časti Obsolovce – navrhla pani starostke, aby aj pre časť 

Obsolovce boli vybavené autobusové spoje, ktoré by zachádzali do tejto časti obce. Posledný 

autobus do obce zachádza o 15.00 hod. 

Pani starostka jej prisľúbila, že aj túto požiadavku predloží dopravnému podniku VEOLIA Nitra. 

Ďalej hovorila o rekonštrukcii verejného osvetlenia. Ak sa bude rekonštrukcia verejného osvetlenia 

robiť, verí že aj v Obsolovciach. 

Pani starostka jej odpovedala, že rekonštrukcia verejného osvetlenia sa robila v roku 2005. 

Aj keď ponuka na rekonštrukciu došla, zatiaľ s ňou neuvažujeme. 

P. Gabriela Macháčová – poslankyňa – podľa nej, pracovníci protipovodňových prácach boli 

neefektívni. Ďalej mala pripomienku na vyvezenie odpadu – zeminy a betónu na Novú ulicu. 

Na už upravený priestor  bol vyvezený odpad, obrovské kopy. Vyzerá to hrozne. Bude to problém 

upraviť. 

Odpovedala jej pani starostka, že ona dala súhlas na vývoz odpadu ale nie tak, ako sa to                   

v skutočnosti stalo. S pracovníkmi na protipovodňových prácach bol problém,  za porušenie 

pracovnej disciplíny im boli uložené opatrenia. 

P. Mgr. Stanislav Ďurina – poslanec – mal pripomienku k práci pracovníkov na protipovodňových 

prácach.  Ďalej mal požiadavku na vyčistenie Perkovského potoka. 

      P. MVDr. Jana Martonková mu odpovedala,  že už mala jednanie so zástupcami Povodia hornej 

Nitry, ktorí hovorili, že je možné vyčistiť Perkovský  potok, ale musí sa k nemu uvoľniť 

manipulačná plocha. 

      P. František Šiška – občan – v diskusnom príspevku kritizoval prácu pracovníkov na 

protipovodňových prácach. 

Nepáčilo sa mu, keď poslanci požadovali vyriešiť ich odmeňovanie . 

Majú riešiť záležitosti obce, nie dohadovať sa o odmene.  Ďalej kritizoval prácu obecného úradu, 

prečo sa nevyrába zámková dlažba,  prečo sa nekosí Perkovský potok,  prečo sa nevykonáva 

autodoprava pre organizácie atď. 

        Na otázky mu odpovedala starostka obce. 

 

 

 

 



 

     P. Peter Flak – poslanec – kedy bude pre občanov poskytnutá potravinová pomoc. 

                             Odpovedala mu p. Ľudmila Büngenerová, prednostka – požiadavka na 

potravinovú pomoc je zaslaná do skladu v Prievidzi. Termín nám bude oznámený. 

 

       V závere diskusie pani starostka MVDr. Jana Martonková vzala na vedomie požiadavku na 

vzdanie sa funkcie zástupcu starostky p. Zdenka Majtényiho. 

       Poslankyňa p. PharmDr. Helena Sedlárová požiadala starostku obce o  zvolanie mimoriadneho 

rokovania OZ do 10 dní.    

Poslanci tento návrh jednohlasne schválili. 

 

 

        8. Návrh na uznesenie 
 

            Návrh na uznesenie predložila poslancom p. Bc. Martina Šišková. 

Návrh poslanci jednohlasne schválili. 

 

 

       9. Ukončenie 
     

            7. verejné rokovanie ukončila starostka obce p. MVDr. Jana Martonková a všetkým 

prítomným poďakovala za účasť. 

 

 

 

MVDr. Jana Martonková                                                              Ľudmila Büngenerová 

             starostka obce                                                                             prednostka 

 

  

 

                       

                                                    Overovatelia: 

                                                    Zdenko Majtényi 

                                                    Oto Uhrík 

 

 

 

 

Zapísala: Ľudmila Büngenerová               

  

  

              

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



                                                           

                                                                     Uznesenie 

 

zo 7. verejného rokovania Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce, konaného dňa 

29. 9. 2011 

_____________________________________________________________________________ 

 

 

         

       

      7. verejné rokovanie Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce: 

 

 

A.  B e r i e     n a    v e d o m i e : 

  

1. Správu o kontrole plnenia uznesení OZ  podanú hlavným kontrolórom obce . 

2. Vyhodnotenie plnenia rozpočtu obce za I. polrok 2011 a stanovisko hlavného kontrolóra 

obce. 

3. Vyhodnotenie činnosti hlavného kontrolóra obce za I. polrok 2011. 

4. Správu o hospodárení SENIOR, ZŠ s MŠ, ROVOJ s tým, že ROZVOJ  bude riešený na 

ďalšie rokovanie OZ. 

5. Návrh Poriadku odmeňovania predstaviteľov volených orgánov obce Horné Obdokovce 

            a jeho predloženie Komisii sociálno – ekonomickej. 

6. Návrh pána poslanca  p. Zdenka Majtényho na vyčistenie chodníka v časti Obsolovce. 

7. Odstúpenie p. Zdenka Majtényiho z funkcie zástupcu starostky a sobášiaceho. 

 

 

B.  S ú h l a s í: 

 

1. So zverejnením zámeru na odpredaj pozemku parc. č. 111/2 o výmere 90 m2 v k. ú. Horné 

            Obdokovce, na ktorom strojí časť rodinného domu s. č. 93 vo vlastníctve p. Tomáša    

            Mošaťa. 

 

 

C.   S ch v a ľ u j e : 

 

       1.  Zloženie inventarizačných komisií na vykonanie inventarizácie v roku 2011 a termíny 

            vykonania inventarizácií majetku obce. 

       2.  Odpredaj pozemku vlastníkom bytového domu s. č. 375 v Horných Obdokovciach,  parc. č.     

            17/3 zastavané plochy a nádvoria o výmere 224 m2 za cenu stanovenú znaleckým   

             posudkom  po dohovore s vlastníkmi bytového domu. 

       3.  Zvolanie mimoriadneho rokovania OZ do 10 kalendárnych dní z dôvodu riešenia odstúpenia 

            zástupcu starostky obce. 

 

 

D.  U k l a d á :   
 

       1. Komisii sociálno-ekonomickej vypracovať VZN o evidencii inventáru  majetku obce za     

           spolupráce so starostkou obce, ekonómky a hlavného kontrolóra. 

 

 

 



 

 

 

E.   R u š í : 

 

1. Uznesenie OZ č. 15/2005, písm. C bod 6 zo dňa 27. 4. 2005. 

 

 

 

 

 

                                                                                                         MVDr. Jana Martonková 

                                                                                                                      starostka obce 

 

 

 

Overovatelia: 

Zdenko Majtényi 

Oto Uhrík 

 

 

Zapísala: Ľudmila Büngenerová 


